
Sporthal Ruurlo: Frequently Asked Questions (FAQ) 
 
Datum: 6 januari 2024 
 
Na de informatieavond voor de binnensport zijn bij de besturen van VV Ruurlo en de 
binnensportverenigingen nog vragen binnengekomen over o.a. het concept Vitaal 
Sportpark en de ideeën voor de ontwikkeling van een nieuwe sporthal op Sportpark ‘t 
Rikkelder. We denken dat zowel de vragen als de antwoorden voor al onze leden interessant 
kunnen zijn en willen jullie goed informeren, daarom willen we die via deze FAQ met jullie 
delen.  
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Wat is een vitaal sportpark? 
Het concept van een vitaal sportpark heeft als doel om sport en bewegen laagdrempelig te 
maken en de gemeenschap te ondersteunen op het gebied van gezondheid, welzijn en 
sociale verbinding. Het richt zich op het creëren van een aantrekkelijke en 
toekomstbestendige omgeving waar sporten en samenkomen hand in hand gaan. 
 
Is hiervoor wel voldoende ruimte bij VV Ruurlo? 
De ruimte die hiervoor nodig is, is toereikend. Reeds jaren geleden heeft de gemeente een 
eerste aanzet gegeven tot een vitaal sportpark door maatschappelijke functies van sport, 
cultuur, zorg en onderwijs op ‘t Rikkelder te clusteren. Het BMX terrein aan de Nieuwe Weg 
is de beoogde locatie voor de bouw van een nieuwe basisschool .  
 
Waarom heeft de nieuwe sporthal 4 grote zaaldelen nodig? 
Momenteel zijn er 4 zaaldelen (1 zaaldeel gymzaal, 3 zaaldelen sporthal) die niet voldoen 
aan de eisen van de sportbonden en NOC*NSF. De nieuwe sporthal krijgt 3 functionele 
zaaldelen (die voldoen aan NOC*NSF normen) en 1 vergroot en verhoogd zaaldeel van 9 m. 
In het eerste onderzoek van 2018 werd uitgegaan van 5 zaaldelen. Dit was voor de 
gemeente te fors en heeft geresulteerd in een besparing naar 1 vergroot zaaldeel. Dit is 
zoals eerder onderzocht echt de minimale ruimte die nodig is om de huidige sporten 
binnen Ruurlo te blijven uitoefenen. 
 
Als de sporthal niet bij het zwembad komt, moet het zwembad dan dicht? 
Nee, het toekomstperspectief van het Zwembad is door de raad in november 2023 met het 
vaststellen van de sport- en beweegvisie geborgd.  
 
Waar komt de in- en uitgang van het sportpark? 
Deze zal aan de kant van het Kulturhus, huidige fietsenstalling van VV Ruurlo zijn.  
 
 
 



Wordt de toegang tot woonwijk Joostenkamp vanaf de Fürstenauerstraat afgesloten of 
wordt de weg verlegd? 
Nee. Begin dit jaar heeft VV Ruurlo met de gemeente hun plan besproken en vastgesteld. 
De gemeente heeft nadien het volgende over de locatie geschreven:  

“De locatie in het bidbook van VV Ruurlo valt buiten het bouwvlak van de huidige 
bebouwing en de huidige parkeerplaatsen aan de kant van VV Ruurlo zijn benodigd. 
Deze parkeerplaatsen worden herplaatst op de plek van de oude sporthal, naast 
groenvoorzieningen.” 

Na het aannemen van het initiatiefvoorstel zal in participatie met de buurt gekeken worden 
naar de inrichting van de omgeving. In deze fase kunnen zowel zorgen als wensen 
ingebracht worden. 
 
Komen er meer verkeersbewegingen in de wijk Joostenkamp? 
Daar gaan wij niet van uit, wij verwachten zelfs dat op drukke dagen de parkeeroverlast in 
de wijk zal afnemen. Zie ook bovenstaande vraag en het antwoord m.b.t. participatie van de 
buurt.  
 
Worden de bomen tussen het sportveld en de wijk den Brink verwijderd?  
Nee, zie tekening. 
 

 
 
Worden er bomen bij de parkeerplaatsen aan de Fürstenauerstraat verwijderd? 
De parkeerplaatsen en bomen aan de Fürstenauerstraat tegen het terrein van VV Ruurlo 
moeten wel worden weggehaald. De plek van de huidige sporthal biedt mogelijkheden om 
nieuwe bomen te plaatsen. Inrichting van een groene parkeervoorziening zal in het 
vervolgtraject samen met de buurt vormgegeven worden. 
 
Moeten 1 of meer voetbalvelden verplaatst worden? 
Nee, zie tekening 
 



Gaan de binnensport en voetbal 1 kantine delen? 
Ja. Door het samenvoegen van de kantine kan deze eaiciënter gerund worden en onderlinge 
verbondenheid vergroot worden. 
 
Gaat de locatie VV Ruurlo ten koste van banen bij de beheersstichting van de 
sporthal?  
Ook de nieuwe sporthal bij VV Ruurlo heeft beheerders, schoonmakers en kantine-
bemensing nodig. Wij zien het als onze maatschappelijke verantwoordelijkheid om met 
SZR in gesprek te gaan om te kijken hoe het personeel hierop inzetbaar is.  
 
De verenigingen zijn erg verschillend, zij hebben een andere cultuur, past dat wel? 
Gezien de huidige samenwerking gaan wij ervan uit dat dit in de toekomst ook prima gaat. 
Bovenal zien wij dat leden van dezelfde huishoudens lid zijn van verschillende 
verenigingen. Het is het plezier in het sporten, zowel recreatief als in prestatie vorm, wat 
ons verbindt. Als we samen onder één dak kunnen wonen en samen feest kunnen vieren 
(denk aan Reurpop, Septemberfeest), moet dat volgens ons goed komen.  
 
Waarom is het plan zoveel goedkoper dan de gemeente berekend heeft? 
De gemeente rekent met globale kengetallen. We hebben al een stap verder doorgepakt 
door de bouwkosten te laten berekenen door een aannemer en een bouwadviesbureau. We 
hebben ook van een ander traject gehoord dat de daadwerkelijke kosten aanzienlijk lager 
liggen dan de kengetallen. 
 
Wat gebeurt er als het plan toch duurder wordt dan de 12,5 miljoen? 
De plannen zijn gebaseerd op het onderzoek van de gemeente en de bedragen voor de 
bouw voor de hal zelf hebben we laten berekenen door een aannemer en een 
bouwadviesbureau. Daarnaast zijn er, doordat er vanuit een stichting gebouwd wordt, voor 
ons mogelijkheden voor een BOSA subsidie in tegenstelling tot voor de gemeente. Wij 
hebben er alle vertrouwen in dat we binnen het budget het plan kunnen realiseren. Hier 
zullen we echt alles voor in het werk stellen en waar nodig hebben we natuurlijk een grote 
en brede achterban met vrijwilligers waarop we kunnen terugvallen voor hulp en expertise. 
 
Tot slot. We realiseren ons terdege dat de vernieuwing van de sporthal een traject is 
waarmee veel meningen, vragen en onzekerheid gepaard gaan en waarmee helaas ook veel 
politiek gemoeid is. Mocht je vragen of zorgen hebben die hier niet zijn benoemd of vinden 
dat we ergens informatie missen, breng dit dan beslist in bij je eigen bestuur, zodat we als 
verenigingen zo goed mogelijk de belangen van al onze leden kunnen blijven behartigen. 
Hoe meer we weten welke vragen en meningen er leven en bij wie, hoe beter we ervoor 
kunnen zorgen dat al die meningen gehoord en gewogen worden. Want we zullen wellicht 
niet aan iedere wens kunnen voldoen maar we kunnen er wel ons best voor doen dat 
iedereen gehoord wordt! 
 
Namens de besturen van de Ruurlose binnensport verenigingen, VV Ruurlo en Stichting 
Beheer Sportpark ‘t Rikkelder 


